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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
2023-10-30 

 
 
Närvarande: Patrik Andreasson v.ordf. 
 Roger Nilsson kassör 

Camilla Ewald sekr. 
 Finn Clausen 
  Per Henrik Göransson 
 Conny Karlsson  
 Ann Pettersson 
 Lars Söderman 
 Annika Grenander suppl. 

Frånvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Carina Persson suppl. 
 Sarah Nilsson  suppl. 
 
 
 
 
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Eftersom ordförande inte var närvarande så leder vise ordförande mötet.  
Han hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande:  
 Det har kommit in en bygglovsansökan, gällande Herrestad 69:11. Vi har skickat in en 

överklagan (bilaga 1) 
 

 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Eftersom vi kommer att få ganska stort överskott så föreslås det att alla ledare ska få 

tröjor eller liknande med ledare tryckt på. 
 Förslag att köpa in ställbara ringkorn, handskar, och vapenfodral. 

Det beslutades att köpa in vapenfodral. Vi ska kontroller hur många vi behöver? 
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 Luftgevär: 
 Sista träning är 14/12, uppstart 2024 är 10/1. 
 16/12 är det julfest och klubbmästerskap. Vi ska köpa in bröd, pålägg mm sen får var 

och en bre sin smörgås. 
 Vi ska köpa in ledartröjor/jackor, diskussion ang detta och utseende. 
 Det är tävling i Trelleborg 11-12/11 och det är många anmälda. Finns det ledare som 

kan hjälpa till och hjälpa till att ta hem gevär som är lånade av skyttar? 
 Tävlingsskott behöver provas ut. 
 Säkerhetssnöret behöver gå rakt igenom vapnet, speciellt vid tävling. Vi behöver förnya 

detta på våra vapen. 
 Ledarutbildningen i Sjöbo var givande. Ann, Björn och Thomas medverkade. Kort 

information från utbildningen. 
 

 Korthåll: 
 Vi har inte längre någon fast telefon i stugan, pga att kopparledningen inte finns längre. 
 Diskussion ang nytt eller uppdaterat larm. 

 
 Säkerhet: 
 Miljöförbundet kommer på besök 1/11 kl 8,30 på korthållsbanan. 

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 4 skyttar åker på SM. 
 

 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 Inget att rapportera. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Licensen för Björns KH gevär är ännu inte inskickad. 

 

§5 Övriga frågor 

 Vi ska ha loppis, en sista utförsäljning, 18/11 kl 10-13. Allt ska kosta 10:-/st 

 15-20 flickor ska komma och prova på att skjuta, i samband med ett kalas. Patrik, 
Thomas, Björn, Lasse och ev Conny kan ställa upp och hjälpa till. 
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 Under 2024 ska grillen kosta 800 kr att hyra. 

 
§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är måndag 2024-01-08 kl 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 

Vise ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Patrik Andreasson 

Sekreterare  Vise ordförande 

 

 

Bilaga 

Yttrande Ärendenummer BLE 2023-000437 

 


